

敬告同修及讀者：

大家好；阿彌陀佛！

經過三個多月的居家防疫，伊利諾州的州長終於宣布，在 6 月 26 日，進入第四階段的重啓狀態。

這一個最新的重啓狀態，最主要的，是放寬室內聚集的人數，可以達到 50 人。

我們念佛堂也因此，從這個星期天 6 月 28 日開始，取消對於參加人數限制及須事先報名的規定，恢復開放每週日的早課共修，和現場的午間學佛講座。

歡迎所有同修回來，參加早課及學佛講座。

不過，爲了大眾的安全，請同修們在進入念佛堂之時，一定佩戴口罩。如果需要口罩，已經有同修供應、不虞匱乏。

同時，感謝值班義工的發心，從 7 月 2 日星期四開始，我們也恢復圖書館的開放、及法寶結緣等各項服務。

調整後的圖書館開放時間如下：

每個星期四到星期六，下午 1:30 到 4 點開放。

敬請大眾繼續保持健康、至心念佛；也祝禱疫情早日完全平息，世界各地人士恢復健康安定。

阿彌陀佛！

淨土念佛堂及圖書館 敬啓

Dear Dharma Friends,

Amitufo!

Mr. J. B. Pritzker, the governor of Illinois, announced that Illinois entered Stage 4 of Reopening as of June 26, 2020. Primarily, group gatherings of up to fifty people are allowed.

Thus, beginning Sunday June 28, 2020, the Pure Land Center will lift the limit on participants and the pre-registration requirement, and resumes its Sunday Chanting Practice and the lunch time Dharma Lectures.

We welcome all Dharma friends to return to the Sunday Chanting Practice and Dharma Lectures.

However, for everyone's safety, we require that everyone wear a mask when entering the center. If you forget, the center has masks donated by our Dharma friends.

Additionally, the library services and Dharma Items distribution service will resume on July 2, 2020, Thursday. We are very thankful to those volunteers who are willing to return to help with these services.

The new opening hours are: 1:30pm – 4:00pm, every Thursday through Saturday.

Finally, please continue to stay healthy, chant sincerely, and pray that the pandemic will end, all people will be healthy, and the world will be at peace.

Amitufo.

Pure Land Center